
JAARVERSLAG van de R.K.S.V. "Lenig en Snel" te 's Gravenhage  
over het verenigingsjaar 1 Juni 1948 tot en met 31 Mei 1949,  
waarin tevens is verwerkt een beknopt verslag van de Elftal commissie. 
 
INLEIDING, 
Bij het opmaken van de balans over het afgelopen jaar blijkt, dat deze in alle opzichten 
acceptabel is. De prestaties op het groene veld in het voorbije seizoen kunnen als voldoende 
gekwalificeerd worden. Het eerste elftal eindigde als derde in zijn afdeling, terwijl het vierde elftal 
kans zag wederom kampioen te worden. Een voortreffelijke prestatie, die jammer genoeg in de 
promotie-competitie niet bekroond kon worden. Moesten wi in het verleden steeds reppen over 
de moeilijke terreinkwestie, dor het betrekken varn het sportterrein Ockenburgh is deze 
aangelegenheid gelukkig opgelost. Ons ledental beweegt zich nog steeds in stijgende lijn, onze 
financiële positie is sterk en uit het algemeen overzicht komt duidelijk naar voren het 
kerngezonde verenigingsleven, dank zij de samenwerking van bestuur, commissies, leden en 
donateurs. 
 
ALGEMEEN OVERZICHT 
De Algemene vergadering werd gehouden op Vrijdag 9 Juli 1948 in Café-Rcstaurant "De Kroon", 
Spui 10, alhier en bezocht door 56 leden en donateurs. De veldtraining was in goede handen bij 
Dhr. A.Koppelle, hierbij ijverig geassisteerd door diverse senioren. Ook de indoortraining werd 
door hem geleid, welke taak in de loop van het seizoen werd overgenomen door Dhr. H.Houkes. 
De junioressportdag d.d. 18 Juli telde liefst 91 deelnemers, terwijl de sportdag voor seniores d.d. 
25 Juli slechts 24 kampvechters noteerde. Ook de veteranen kwamen op het Jagers-tournooi d.d. 
15 Augustus goed voor de dag en behaalden eern derde prijs. Zoals gebruikelijk, werd voor de 
opening van het nieuwe seizoen door de Geest. Adviseur, Kap. L.Nijs, een H.Mis opgedragen in 
de kapel van Huize Groenestein, waaronder algemene H.Communie. De opkomst viel te loven, 
n.l. 110 leden en donateurs. Na afloop werd gezellig ontbeten in "Hof van Holland". Het door de 
Rewijco ontworpen concept Huishoudelijk Reglement werd critisch bekeken door de 
buitengewone-ledenvergaderingen op resp. 8 October in Café-Restaurant "De Kroon" en 12 
November in parochiehuis "De Mient". De Rewijco werd verdiende lof toegezwaaid. Op de eerste 
vergadering werd het bekende driemanschap J.W. Dubois, Jac.v/d Kleij en W.v.Boheemen 
geridderd met het erelidmaatschap. Intussen betrokken wij in het najaar na 8 jaren afwezigheid 
ons oude home "Sportpark Ockenburgh". Ook de Pers- en Propa;andacommissie heeft veel van 
zich laten horen. Ter gelegenheid van ons 28-jarig bestaan, vergastte zij ons d.d. 19 December 
op een feestavond in parochiehuis "De Mient". Opgevoerd werd het toneelstuk "De Kat en de 
Kanarie", geheimzinnig spel in 3 bedrijven van John Willard, ten tonele gebracht door de 
toneelgroep "O.D.I.A." De muzikale medewerking verleende de Krontjongband. Op Maandag 17 
Januari 1949 werd aan veteranen, senioren en donateurs in ons clublokaal een filmavond 
aangeboden, waar door Dhr. H. v.d. Boogaardt voor het voetlicht werden gebracht: een 
veteranen-film, een tweetal tekenfilms en een aantal schitterende opnamen van een 
vacantietocht door de Pyreneeën. Veel waardering oogstte Dhr. v/d Boogaardt ook op de 
filmavonden voor juniores en pupillen d.d. 18 Februari en 27 Mei. 
Ook de bridgers kregen een beurt en wel op Maandag 21 Februari, waarin werd uitgekomen 
tegen het sympathieke Swift. 
Op grootse wijze vond op 28 Februari de Vastenavond-viering plaats, waar de voorzitter van de 
P.P. de schitterende tropheeënkast aanbood; werkelijk een prachtige aanwinst. 
Op 21 maart  werd deelgenomen aan de Stille Omgang. Over de verzorging van onze bibliotheek 
niets dan lof, dank zij de punctualiteit van bibliothecaris P. Juffermans. Een tweetal uit onze 
donateursschare verwisselden het tijdelijke met het eeuwige; n.l. Mevr.v/d Kleij-v.Wees en Dhr. 
C. v. Boheemen Sr. Dat zij rusten in vrede. 
 
LEDENTAL. 
Per 31 Mei 1949 noteerde het secretariaat 339 leden. Ten opzichte van het vorig jaar is hier een 
winst te noteren van ruim 100 leden, hoofdzakelijk jongeren. Men moet hierbij in aanmerking 
nemen, dat in de loop van dit jaar leerlingen van het St.Jans-College tot onze gelederen toe-
traden. Het aantal ondersteunende leden bedroeg 321 per 31 Mei 1949. Weliswaar noteerden wij 
vorig jaar een aantal van 305, doch tussentijds kwamen diverse bedankjes binnen, zodat hier 
uiteindelijk toch een verlies te boeken valt. Op dit terrein, vooral nu ons 6e lustrum in zicht is, is 



nog veel te doen, alvorens het getal 400 bereikt is. Zetten wij allen zonder uitzondering onze 
schouders eens hieronder? 
 
BESTUUR. 
Het Bestuur was als volgt samengesteld:  
Kap. L.Nijs, Geest-Adviseur. 
W. Praalder, Voorzitter;  
P.Juffermans, vice-Voorzitter,  
A.v/d Kleij, Alg.Secretaris;  
J.v.Venrooy, 2e Secretaris;  
H.Houkes, Penningmeester;  
J.J.v.Luxemburg Sr., 2e Penningmeester;  
N.Schouten,  
H.Helmich en  
L.de Weert, Commissarissen.  
Tussentijds vonden enkele mutaties plaats: J.v.Venrooy werd bestuursafgevaardigde in de P.P., 
N. Schouten, commissaris van materiaal en H. Helmich, 2e Secretaris. Naast een aantal 
provisorische besprekingen en bijeenkomsten van het Dagelijks Bestuur werd er officieel 10 maal 
vergaderd. 
 
ELFTALCOMMISSIE. 
Door de algemene Ledenvergadering op 9 juli 1948 werd de Eco als volgt samengesteld: 
H. Houkes, Voorzitter, 
F. v.  Niel, secretaris;  
H. Prins,  
M. Gelaufff en 
F. Mourik, leden. 
Hierin werden geen tussntijdse wijzigingen aangebracht. In het begin was de gehele commissie 
steeds aanwezig bij de vergaderingen, welke regelmatig elke week in het clublokaal 
Apeldoornselaan werden gehouden. Later was dit niet het geval, in verband met werkzaamheden 
van enige leden. Hoewel aanvankelijk met zes elftallen in de diverse competities was 
ingeschreven, bleek enkele weken na aanvang van het seizoen, dat ook de inschrijving  van een 
zevende elftal noodzakelijk was door het grote overschot aan spelers.  
De elftallen waren als volgt ingedeeld en bereikten de volgende resultaten: 

Afdeling. Lens 1 gesp.gew.gel.verl.pnt.doelgem.plaats ben.a.s 

4e kl . CM-WB 

16 8 2 6 18 45-38 3 16 

2 e kl. E HVB Lens 2 16 5 6 5 16 23-25 5 24 
2e kl.G Lens 3 18 5 5 8 15 26-32 6 24 

2e kl.i? Lens 4 18 15 1 2 31 49-10 1 17 

4e k1.0 Lens 5 20 8 1 11 15x 39-38 8 22 
4e kl.P Lens 6 22 8 4 10 20 37-38 7 29 

4e kl.H Lens 7 20 2 2 16 6 13-59 11 22 

   130 51 21 58 121 232-240   
x Lens 5 twee punten in mindering ti-r,n,o, tegen Pull-Speed. 
 
Het aantal afschrijvingen bedroeg 82. Het aantal keren dat een speler niet opkwam 88. Door de 
vele afschrijvingen hadden de competities van de elftallen 5, 6 en 7 een niet bepaald geregeld 
verloop. Het aantal niet-opkomerss was voornamelijk afkomstig van deze elftallen, evenals de 
afschrijvingen. De Eco treft in deze dan ook geen blaam en de oorzaak dient gezocht te worden 
bij die spelers, die schijnbaar niet beseffen, dat lid zijn van een voetbalvereniging niet alleen 
rechten, doch ook plichten met zich meebrengt. Op deze categorie spelers wordt dan ook een 
beroep gedaan eens te overwegen, dat wegblijven of zonder reden afschrijven betekent: het 
bederven van het genoegen van andere spelers.  
Bij de beschouwingen over ieder elftal afzonderlijk zullen wij beginnen met onze voortrekkers. De 
indeling van de competitie was zodanig, dat zeker kansen aanwezig waren op de eerste plaats. 
Van de eerste 5 wedstrijden werden er 4 in overwinningen omgezet. Hierop volgde een inzinking, 

http://gesp.gew.gel.verl.pnt.doelgem.plaats/


drie wedstrijden werden verloren en hiermede waren wij kanspaard af. Gelukkig kwam een 
kentering ten goede en tenslotte werd alsnog de derde plaats bereikt.  
Het tweede elftal bestond voor een groot deel uit spelers, die voor het eerst in seniorenverband 
uitkwamen. Na een slechte start kwam het elftal zodanig op dreef, dat het tenslotte nog vier 
tegenstanders onder zich liet. Bravo!  
Hoewel het 3e elftal ook dit jaar niet iedere wedstrijd met dat vuur speelde, dat nodig was om een 
wedstrijd te winnen, kunnen wij over het behaalde resultaat wel tevreden zijn. Terwijl verleden 
jaar nog een beslissingswedstrijd nodig was om de laatste plaats te ontgaan, schaarde het zich 
thans onder de middenmootploegen.  
Het vierde elftal werd na een spannende nek-aan-nek race met Cromvliet 5, eerst bij de laatste 
wedstrijd kampioen van zijn afdeling. De promotiewedstrijden brachten echter niet het verhoopte 
resultaat. Tegen BMT 3, een elftal van oude rotten, werd beide malen verloren en van Velo 3 
werd tweemaal gewonnen. Zowel spelers als leider hebben hun uiterste best gedaan datgene te 
bereiken, waarop alle Lensers hadden gehoopt. Het parool moet nu maar zijn: alle goede dingen 
bestaan in drieën.  
Het 5e elftal, dat de competitie zo hoopvol begon, eindigde de competitie op de achtste plaats. 
Enkele spelers schreven veelvuldig af of kwamen in het geheel niet op, wat niet ten goede kwam 
aan de homogeniteit van de ploeg.  
Lens 6 speelde de competitie heel behoorlijk en gezien de veranderingen, die steeds plaats 
vonden in de samenstelling van dit elftal, verdienen de spelers een extra pluim voor hun taai 
volharden. Niet minder dan 29 spelers had dit elftal nodig om de competitie te beëindigen.  
Lens 7, hoofdzakelijk een elftal van nieuwelingen, eindigde op de laatste plaats. Het goede 
volhouden dwingt respect af. 
Zowel veld- als indoortraining werd over het algemeen slecht bezocht. De eerste weken gaat het 
doorgaans goed en dan geeft men er ineens de brui aan. Willen wij niet achter raken, dan moet 
er intensief getraind worden. Dus spelers, alle hens aan dek en voortaan regelmatig de training 
bijwonen. 
 
CLUBBLAD. 
De Lensrevue, die voor een groot gedeelte het contact onderhoudt tussen de leden van het grote 
Lensgezin, verscheen ook nu weer regelmatig iedere week. Het kost de H.H. Jtaffermans en v.  
Venrooy heel wat hoofdbrekens, waarvoor onze hartelijke dank. Ook aan het administratie-adres, 
de familie v.Luxemburg, die er maar steeds trouw voor zorgt, dat iedere Lenser zijn revue 
wekelijks in de bus vindt, onze grote dank. 
 
SLOT. 
Rest ons nog een woord van dank te brengen aan onze medebestuursleden, commissies, leden 
en donateurs, die ieder op eigen terrein gewerkt hebben aan de groei van ons dierbaar Lens. 
Laten wij met Gods hulp trachten die groei het komende jaar te stimuleren. Tenslotte vragen wij 
Uw gebed voor onze sportmakkers in Indië, opdat zij weer ongedeerd in ons midden mogen 
terugkeren. 
 
11 Juli 1949. 
A.v.d.Kleij. Alg. Secr. 
 
 


